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About Us

TSOC s a 100% Canadian leading manufacturer of industry
compliant cables, connectors and tools in the telecom sector.
Over the years, TSOC has continued to expand and develop
new high quality products used by professionals in saving time
and morney to install and maintsin voice, data, video, security
& AV networks.

What's New?

EZTEMPLATE [ /V-E/TMPO1BK

TSOC products are designed to help installers save time and money.
The EZ TEMPLATE is a unigue and simple tool used to install a low-
voltage single gang wall plate accurately and consistently.

Visit our wepsite to view the TSOC Minute® video tutorial,

Canadian Heritage

TSOC is passionate sbout connecting with people and
celebrating the diversity of local communities across Canada,
This season we explore: the Quebec Region.

* Home to the oldest brewery in North America; Molson Coors,
* Home to the oldest grocery store in Canada: JA. Moisan.
* Home to the oldest golf course in North America: The Royal Montreal
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A propos de nous

T50C est un leader manufacturier 100% canadien de cables.
connecteurs et outils dans lindustrie des télecommunications.
TSOC continue de prendre de lexpansion et de développer de
nouveallx prodults de haute gualite utilises par les professionnels
en leur permettant de sauver termps et argent lors de linstallation
et du maintien de réseaux de voix, data, vidéo, securite et A/V.

Quoi de neuf?

EZTEMPLATE M-E/TMPO1BK

Les produits TSOC sont fabrigués pour aider les installateurs & sauver

du temps et de largent. Le £/ TEMPLATE est un OQUTIL unigue et simple
a utlliser pour marguer et installer avec precision une plague murale
simple pour donner une apparence professionnelle et consistante,
Cliguez ici ou visitez rotre site WEB pour voir le video sur TSOC minute®

Héritage canadien

T50C est passionne a propos des gens et aime célebrer les
diversites culturelles du Canada. Cette salson, nous explorons
les régions du QUEBEC.

* Demeure de g plus vielle Brasserie ern Amérigue du Nord: Molson
* Dermeure de g plus vielle Grocerie en Amérigue du Nord: JA. Moisar
* Dermeure du plus vieux club de Golf en Amérigue du Nord: Royal Moritréal
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